
jeg har været stoppet med at ryge i 2,5 år pga e-cigaretter. Jeg kan tydeligt mærke forskel på min 

vejrtrækningen, jeg hoster ikke mere. Lugtesans, smagsans mm er blevet meget bedre. Jeg har 

prøvet adskillige rygestop inden e-cigaretten, uden held. Jeg er meget glad for mit rygestop og min 

e-cigaret. 

Jeg synes at i stedet for forbud, bør man oplyse mere, forebygge mere og selvfølgelig skal det 

sælges under kontrollerede forhold.  
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